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Geachte voorzitter, leden van de commissie ruimte en gemeentebestuurders, 

Als initiatiefnemer van het project strandhuisjes in Groote Keeten is het voor ons een grote 

teleurstelling dat wij het door ons beoogde plan niet tot uitvoering mogen brengen. 

In 2012 zijn wij met veel enthousiasme gestart met dit project en de eerste gespreken met 

het college dateren van januari 2013. Dit was nog ruim voor de marktconsultatie van Petten.  

Mede op verzoek van diverse partijen zijn wij transparant geweest over onze plannen. Naast 

een presentatie aan alle fracties hebben wij onze plannen in een bijeenkomst van de 

Dorpsraad aan de inwoners van Groote Keeten gepresenteerd. Strandbebouwing werd 

destijds ook kritisch benaderd, maar onze planopzet werd geprezen en dat stelde men 

enigszins gerust ; de stemming was dan ook overwegend positief. 

Natuurlijk is de commotie over strandbebouwing van de laatste tijd ons niet ontgaan en of je 

nu voor of tegenstander bent het is een interessante discussie. In diverse kranten en lokale 

bladen schreef men over het volplempen van de gehele kustlijn. Er zou sprake zijn van een 

megapark op het strand van  Groote Keeten met villa’s op betonnen palen van wel 7 meter 

hoog. Wolkenkrabbers welke de duinen ruim zouden overstijgen. Het ene verhaal was nog 

wilder dan het andere en werd kracht bijgezet met foto’s van massaprojecten. Dat dit niet 

wenselijk is lijkt ons niet meer dan begrijpelijk. Helaas werd er alleen nog maar gesproken 

over dit spookbeeld en niet meer over onze planopzet, een planopzet wat wij u eerder 

hebben gepresenteerd en zo positief werd ontvangen. Maar het is nou eenmaal een 

gegeven : iets opbouwen is moeilijk, iets afbreken zo gedaan. 

Als geboren en getogen Groote Keetemer was ik optimaal gemotiveerd om aan de rand van  

Groote Keeten  een uniek project te realiseren. Wij blijven ervan overtuigd dat strandhuisjes 

een gewenste ontwikkeling zijn voor Groote Keeten, mits in een juiste uitvoering. Het college 

heeft echter anders besloten en komt met dit besluit terug op een eerder positief besluit. 

Ondanks dat wij het niet eens zijn met de onderbouwing van dit collegebesluit, kunnen wij 

niet anders dan ons bij dit besluit neer te leggen. Een project kan immers alleen een succes 

worden wanneer het de volledige steun van het college krijgt. 

Met dit besluit spat er voor ons een droom uiteen, toch wil ik positief afsluiten. Tijdens dit 

proces hebben wij prettige ervaringen opgedaan, zoals ook het bezoeken van de fracties. Ik 

wil van deze gelegenheid gebruik maken om de fracties en andere partijen te bedanken, dat 

wij de ruimte hebben gekregen om onze plannen te presenteren en wij destijds veel steun 

hebben gevoeld. Ik hoop dat initiatiefnemers in de toekomst ook deze steun mogen voelen 

bij hun plannen.  

 

Valentijn Stam  

De Projectgroep Strandhuisjes 


